
Zápisnica č. 4/2022 
 

                         z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa: 28.9.2022      

v zasadačke obecného úradu o 17,00 hod. 
 

Prítomná: Ing. Andrea Michalková, starosta obce  

Prítomní poslanci: Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban  

Neospravedlnení poslanci:  Martin Kallai 

Ostatní prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

3. Kontrola predchádzajúceho uznesenia  

4. Určenie overovateľov zápisnice 

5. Rekonštrukcia chodníka v obci – navýšenie ceny po VO 

6. Realizácia odvodňovacích rúr – priestranstvo pred cintorínom 

7. Wifi pre Teba II – schválenie projektu, podpis zmluvy, spolufinancovanie 

8. Zvýšenie energetickej účinnosti verejnej budovy – budova MŠ schválený projekt 

9. Rekapitulácia volebného obdobia  

10. Rôzne  
 

K bodu 1./ Otvorenie zasadnutia  
Starostka obce Ing. Andrea Michalková privítala prítomných na štvrtom riadnom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva v roku 2022. 
 

K bodu 2./ Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Starostka obce dala hlasovať o programe 4. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva: 
 

   Hlasovanie: 

 

Prítomní: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Neprítomní: 1 Martin Kallai 

Za: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 

K bodu 3./ Kontrola predchádzajúceho uznesenia 

Starostka obce informovala prítomných, že z predchádzajúcich uznesení boli všetky jej povinnosti 

vykonané. 

 
K bodu 4./ Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
Starostka obce určila zapisovateľa a overovateľov zápisnice nasledovne: 

Zapisovateľ: Ing. Andrea Michalková 

Overovatelia zápisnice: p. Veronika Tomková, p. Ján Urban 

    
 

 

 

 

 

 

 



Hlasovanie: 

Prítomní: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Neprítomní: 1 Martin Kallai 

Za: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

K bodu 5./ Rekonštrukcia chodníka v obci – navýšenie ceny po VO  
 

Starostka obce informovala členov OZ o ukončenej realizácii projektu „Rekonštrukcia chodníka 

v obci Nový Salaš“ a o predloženom oznámení dodávateľa k navýšeným cenám projektu o sumu 

1.889,645 bez DPH oproti vysúťaženej cene z roku 2019. Členovia OZ jednohlasne odsúhlasili 

a schválili uvedené navýšenie, a teda súhlasia s podpisom Dodatku č. 1 k Zmluve o dielo 2/2019 na 

celkovú cenu diela 24.948,12 Eur.   

 
   Hlasovanie: 

Prítomní: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Neprítomní: 1 Martin Kallai 

Za: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

Členovia OZ zároveň súhlasia a schvaľujú preplatenie navýšenia ceny projektu Rekonštrukcia 

chodníka v obci Nový Salaš v celkovej výške 2.267,58 Eur z Rezervného fondu obce.  
 
   Hlasovanie: 

Prítomní: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Neprítomní: 1 Martin Kallai 

Za: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 

K bodu 6./ Realizácia odvodňovacích rúr – priestranstvo pred cintorínom 
 

Starostka obce navrhla členom OZ, aby sa rigoly, ktoré sú súčasťou priestranstva pred cintorínom 

prekryli odvodňovacími rúrami a zásypom, keďže neustále sa kocky v rigole váľajú a je potrebné 

ich opravovať aj niekoľko krát za rok. Priemer  by ostal rovnaký 60 cm, čím by bol zachovaný 

prietok dažďovej vody. Podľa predloženej cenovej ponuky by vybagrovanie, uloženie rúr a zásyp 

stál 1.988,24 Eur bez DPH podľa predloženej cenovej ponuky. Členovia OZ jednohlasne odsúhlasili 

a schválili čerpanie peňažných prostriedkov na odvodňovacie rúry z rezervného fondu obce.  

 



   Hlasovanie: 

Prítomní: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Neprítomní: 1 Martin Kallai 

Za: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 
K bodu 7./ Wifi pre Teba II – schválenie projektu, podpis zmluvy, spolufinancovanie  
 

Starostka obce informovala členov OZ o schválení projektu Wifi pre Teba II v celkovej výške 

15.000,- Eur. Externý manažment projektu zabezpečuje firma Progrant s.r.o., ktorá aj uvedenú 

žiadosť spracovala a je poverená aj k vykonávaniu ďalších činností v rámci projektu. V zmysle 

uvedeného starostka predložila členom OZ návrh Zmluvy o poskytnutí NFP a nutnosť odsúhlasenia 

spolufinancovania uvedeného projektu vo výške 5%, čo predstavuje 750,- Eur. Členovia OZ 

jednohlasne odsúhlasili a schválili spolufinancovanie vo výške 5% a poverili starostku obce 

k podpisu uvedenej zmluvy.   

   
   Hlasovanie: 

Prítomní: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Neprítomní: 1 Martin Kallai 

Za: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

K bodu 8./ Zvýšenie energetickej účinnosti verejnej budovy – budova MŠ schválený projekt 
 

Starostka obce informovala členov OZ o schválení finančného príspevku na projekt: Zvýšenie 

energetickej účinnosti verejnej budovy v obci Nový Salaš – SO 02 budova Materskej školy 

v celkovej výške 40.248,66 Eur, z ktorého je spolufinancovanie obce vo výške 5% nákladov. 

Členovia OZ jednohlasne odsúhlasili a schválili podpis uvedenej zmluvy s Miestnou akčnou 

skupinou Hornád-Slanské vrchy.   
 
   Hlasovanie: 

Prítomní: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Neprítomní: 1 Martin Kallai 

Za: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 

 

 



 

 

 

K bodu 9./ Rekapitulácia volebného obdobia  
 

V tomto bode starostka obce poďakovala všetkým členom OZ za spoluprácu vo volebnom období 

2018-2022, za každú pomoc, či už fyzicky pri akciách ale aj pri samotnom rozhodovaní. 

Zrekapitulovala celkovú činnosť obce a zrealizované projekty. Zároveň uviedla, že obec za 

posledné roky napredovala a dúfa, že aj nové vedenie obce bude pokračovať hlavne v rozvoji obce. 

Vyzvala členov OZ, aby sa naďalej zaujímali o chod a napredovanie tejto obce.   

 

K bodu 10./ Rôzne 

 

V bode Rôzne informovala starostka obce členov OZ o zaslaní ďalších dokladov na Envirofond, 

ktorý zaslal dožiadanie na projekt zateplenia kultúrneho domu. Obec je teraz v štádiu čakania, či 

Envirofond zateplenie schváli.  

 

V bode Rôzne vystúpila zástupkyňa starostky obce pani Veronika Tomková, ktorá poďakovala 

starostke obce za nielen posledné volebné obdobie, ale aj za jej celkové 10-ročné pôsobenie na 

poste starostu obce. Navrhla členom OZ schváliť odmenu pre starostku obce a preplatenie 

dovolenky starostke pri skončení jej mandátu, ktoré musí byť schválené obecným zastupiteľstvom. 

Starostka obce informovala členov OZ, že nie je možné dať starostovi obce odmenu. Členovia OZ 

jednohlasne odsúhlasili a schválili preplatenie nevyčerpanej dovolenky odchádzajúcej starostky 

obce z dôvodu zániku mandátu podľa § 2 ods. 2 zákona č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení a 

platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov a Zákonníka 

práce pri ukončení mandátu starostu obce. 
 

   Hlasovanie: 

Prítomní: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Neprítomní: 1 Martin Kallai 

Za: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 

 

V Novom Salaši, dňa 28.9.2022 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

 

............................................ 

      Veronika Tomková 

 

 

............................................ 

            Ján Urban 

 

     
........................................... 

Ing. Andrea Michalková 

        zapisovateľka               


